
Fjelstervang Helhed - Fællesbestyrelsen 

Bestyrelsesmøde 
21-08-2023 

Kl. 17.00 – 19.00 

 

 

Referent: Peter 

Ordstyrer: Julie 

Kaffe/te: Skolen 

Afbud:  

 

DAGSORDEN 

#     

1 Turen rundt 15  Børnenes Hus: 

Modtaget to opsigelser, og stadig en 

fuldtidssygemeldt. Efteråret er ikke så krævende ift. 

personaletimer, da der er færrest børn i den periode. 

Der er kommet flere børn i vuggestuen end beregnet. 

18 børn pr. november. 

De unge mennesker, der bliver ansat, klarer den flot og 

forældre og børn er glade for dem – og fremover er 

det vigtigt at der bliver ansat uddannet personale. 

 

Skolen er løbet godt i gang, vi taler om arbejdet med 

arbejdsmiljø i personaleflokken. 

Vi drøfter generel skoleudvikling, fokus på trivsel og 

børnefællesskaber. 

2 Sommerfest i 

Børnenes Hus 

10  Bestyrelsen hjælper med kage og grill – og snittet salat. 

3 Arbejdsdag 10  Arbejdsdag på skolen fredag d. 22/9. Per og Peter er på 

sagen og laver tilmelding, organiserer og gennemfører. 

4 Status på 

madordning 

20  Deadline 1. september for indeværende. 

Vi aftaler at lave en grundig proces, hvor vi drøfter og 

tager stilling til madordning fra og med august 2024. 

5 Visioner for 

kommende år 

20 Hvad vil fællesbestyrelsen fokusere på 
fremover? Vi tager hul på drøftelsen 
ganske kort ved dette møde. 

Gøre bestyrelsesarbejdet mere synligt – billeder af 
medlemmer, mere offentlig bevidsthed om 
udarbejdelse af dagsorden. 
 
Hvordan er vores informationsniveau og 
forældreinddragelse? 
 
Hvordan arbejder vi med at synliggøre støtte-arbejde 
ift. Særlige indsatser – med øje for 
informationsniveauets balance. 



 
Er der mulighed for at rejse penge? 
Evt. undersøge sponsorater? 
 
Vi taler leasing af legeplads og sponsorater ift. stole og 
borde. 
 

6 Datoer 15 Kommende møder. 
OBS: de kommer til at lægge på 
forskellige tidspunkter. 

 

7  5 Pia har undersøgt behovet for at udvide på 

grund af flere børn end budgettet har vist. 

Der er stadig mulighed for at fordele de børn, vi har, 

men da vi får børn fra andre distrikter også, er vi 

opmærksomme på ikke pludseligt at få pladsmangel. 

Det fungerer godt med at bruge fællesrummet til en 

gruppe børn. 

Pia har rekvireret tal fra forvaltningen, som viser 

diskrepansen mellem forventede og reelle børnetal – 

der plejer at være positiv afregning, og det bør vi have 

med i overvejelserne. 

Hvis der bliver tale om udbygning, så skal de ske i 

forlængelse af vuggestuen. 

8 Evt. og 

punkter til 

næste møde 

10  Vi inviterer Lena W til mødet i oktober 

 


